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Адрес Quartz JSC 
Kvarts JSC
2a Mustakillik str. 
150900 Kuvasay town 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
JSC "Kvartz" is the largest enterprise in the Central Asian region of a sheet colored, tinted and tempered glass, glass jars and bottles, put into
operation in 1975. Products fully meet the needs of the domestic market and exported to many countries: Kazakhstan, Turkmenistan, Tajikistan,
Kyrgyzstan and Afghanistan.

Float glass

Quality and technical characteristics:
GOST 111-2001 Sheet Glass (Specifications).
Packaging: in boxes, containers and pyramids.
Glass thickness 2 mm to 12 mm.
Sizes are free.
Application of the product:
Glass is used for glazing of buildings and vehicles.
International certificate:
There is an international certificate for tempered glass (official approval No. 22 43 E ROO 0037).
H.S. commodity code for product in 9 symbols – 7005 29 250

Glass bottle

Quality and technical characteristics:

GOST 10117.1-2001 Glass Bottles for Liquid Food (General specifications).
GOST 10117.2-2-2 Glass bottles for technical fluids (types, parameters and key dimensions).
Oz DSt968: 2005 Glass bottles (General specifications) and according to Technical Descriptions
Packed in plastic film.
Capacity 250 cm3 to 1000 cm3.
Application of the product:
Bottles are used for bottling food and technical liquids.
H.S. commodity code for product - 7010

Glass jar

Quality and technical characteristics:

GOST 5717.2-2003 Glass Jars for Preserved Food (key parameters and dimensions).
TSh 21-11:2005 Glass Jars for Preserved Food (Specifications), and according to Technical Conditions.
Packed in plastic film.
Capacity 250 cm3 to 3000 cm3.
Application of the product:
Jars are used for preserving foods.
H.S. commodity code for product - 7010

Company Profile of Quartz JSC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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